
  
  

Referat styremøte i Skjåk IL  
  
Tid: 16. august 2024 kl. 19.00  
Stad: Skjåk Almenning  
  
  

Til stede:  
Hovudstyre: Kathrine Brandsar, Merete Dagsgard, Gregor Ingar Gjerdet og Kjell Erik Galde  
Vara: Stine Leirmo 
Leiar: Elin Stasviken Sperstad. 
Ikke til stede: Anna Gubhage, Øyvind Teigen 

  
  
Saksliste                                

1. Godkjenning av innkalling og sakliste – Godkjent 
 

  

2. Innstille styret og fordele styrets oppgaver   

Leder: Gregor Ingar Gjerdet 
Nestleder: Kathrine Brandsar 
Sekretær: Merete Dagsgard 
Vara 1: Øyvind Teigen 
Vara 2: Stine Leirmo – vara stille på alle møter 

- Styre vedtatt at vara er med på alle møter 
Representant Barneidretten: Anna Gubhage  
Ansvar for politiattester: Gregor Ingar Gjerdet 
 
 
3. Val av representant til idrettsrådet 

- Merete  Dagsgard – (på valg i 2025) 
- Kjell Erik Galde 

 



4. Oppdatering frå dagleg leiar 
 
• Innhold og deling på sosiale medier 
- Oppfordrer styremedlemmer til å dele det som blir lagt ut på SoMe, slik at idrettslaget når 
ut til flere. 
 
• Flækøyhøe UPP  
– DL har gjort en flott jobb sammen med arbeidsgruppa.  

- Arrangementet filmes av Fjuken og fotograferes av Mette Banken. 
- Mange gode premier – uttrekkspremier til trimgruppa fra Nidaros Profil. Andre 

premier: sko fra skomerket: Scott, tekniske t-skjorter fra Fibra, Middag på Grotli og 
Skeid Kro, hytte fra Skjåk Almenning, ost fra Tine 

- Fått kr. 5000,- og 40 drikkeflasker fra Smart Bemanning 
- Har prata med Gabriella Mathisen i et håp om å få henne med, Nordigard Ramstad 

stiller med overnatting til henne om hun kommer 
- Skal prate med Interfil vedr spons av Fupp-solbriller 
- Gjeilo Camping og Dønfoss Camping stiller 4 hytter til disposisjon gjennom hele helge 

for deltakere som kommer langveisfra. 
- Prøver å få med Edvard Haugen og Oline Vestad som deltagere ++ 
- Simen Teigum Slettede skal være med å løpe  
- Elin har snakket med Sognefjellshytta for å høre om det er noen aktuelle 

langrennsløpere som holder til på hytta under FUPP som kan utfordres til å delta i 
konkurransen 

- Simen har hengt opp plakter i Bergen i forbindelse med at han deltok i løpet Fløien 
opp. 

- Oppfordre bedrifter til å melde seg på, samt få bedrifter til å oppfordre andre 
bedrifter til å melde seg på.  

- Nytt av året: Fupp light, med målgang lengre ned. Barn under 12 år kan sykle til 
Morken, og gå/jogge derifra. 

- 8. klasse på SBUS er med som løpevakter mot betaling 3-4000,- (til klassetur i 10.kl) 
- Røde kors er bestilt, 3 stk à kr. 1000,- 

 
• Idrettsveke  
-     Fulltegna på en ettermiddag, holdt av plasser til flyktninger. Totalt 47 påmeldt. 
- Det er søkt midler fra Skjåk kommune (Sommarjobbprosjektet 2024) og Skjåk 

Almenning for å dekke arbeidshjelpa under Idrettsveka. 
- Aktiviteter: turn, friidrett, håndball, fotball, diskgolf, Skjåk Hestlag, Fjellgeita 

 
 

• Forsikringer:  
DL foreslår IF som totalleverandør. IF 34.000 + ansvarsforsikring. IF har superforsikringer. 
Andre leverandører har kun standard forsikringer. Kontakten fra IF er nøye på 
gjennomgangen og ser på alt.  

- Styret går for forsikring av varmebu i Botten, denne har ikke vært forsikret frem til 
nå.  

- Ingen innvendinger fra styret. 



 
 
• Utstyrsboden: BUA 

- Har fått midler fra Skjåk kommune – 50.000,- 
- Det er bestilt kodelås. Skal bestilles kamera og alarm.  
- Utlånssystem gjennom BUA – 25.000,- pluss moms i året. 
- Kan male ute - i BUA farger. Sjekke hva dette koster. Finnes det maler for mønsteret?  
- Beise Speakerbua. Stine Leirmo hører med Biteco om lån av lift. 

 
 
5. Eventuelt 
Gratis skidag på Grotli v/SP1 Lom og Skjåk   
Utfordre skigruppa, Grotli skiheiser og SP1 Lom og Skjåk til å gjennomføre aktiviteter på 
gratisdagen. Lavterskelaktiviteter og lek. Forslag: Parallellrenn, orgeltramp, rattkjelker, kjøre 
gjennom buer osv.  
Utfordre skigruppa til salg av t.d vafler eller lignende under skirenn. Ellers legge til rette for 
andre aktiviteter i tillegg til skirenn. Skicross, rattkjelke, VM, OL, (de årene dette arrangeres 
internasjonalt) 
Teknikktrening ski – langrenn – se hvordan Lom gjør det. 
Avsluttning ski, på slutten av sesongen. - Ikke bare kick-off i starten av sesongen.   
 
Lønnsoppgjør  – 5% lønnsøkning til daglig leder, i tråd med årets lønnsoppgjør.  
Enstemmig vedtatt av styret. 
 
 
 
  
 
Klubbavtale – styret vedtar ett år prøveavtale.  
Styret fikk en presentasjon av Anne Lena Høsøien i Bambusa.  

- Lage et attraktivt mål for medlemmene.  
- Dugnad – penger går inn i reisepotten til underlaga. 10% inn til hovedlaget.  
- Dugnad 1: Uke 21 – 20. mai 
- Dugnad 2: Uke 40/45 –  
- Skal være 6 mnd mellom hver dugnad. 2 i året .Vår og høst. 
- Må selge 100 pakker for å kunne være med i prøveordningen, Skjåk går for 200 

pakker. 
 
 
JUL 
DL – sjekker ut julepapir/gaveposer, om dette er noe vi kan selge/ha dugnad på før jul.  
 
 

 
  
 
 



Referent: Merete Dagsgard 
 
 
 
______________________      ______________________      ______________________ 
     Gregor Ingar Gjerdet                          Kathrine Brandsar                            Merete Dagsgard 
 
 
 
________________________       ________________________      ________________________ 

        Kjell Erik Galde                                 Stine Leirmo                       Elin Stasviken Sperstad 

 

 


